

Служба приема и размещения +79889526776
346842, Россия, Ростовская обл.

Неклиновский район, с. Новобессергеновка
Проезд Конюшенный, 102

(Front service +79889526776

Russian Federation, Rostov Region,
Neklinovsky district, Novobessergenevka
village, Konyushenny Passage, 102)

GOLDEN HORSE



golden.horse.ksk@gmail.com
golden.horse.rest@gmail.com

К вашим услугам:

- 22 комфортных номеров различной категории, 12 коттеджей и 4 банных дома;
- Круглосуточная служба приема;
- Ресторан;
- Конференц-зал;
- Доступ к сети Wi-Fi;
- Сейф в каждом номере;
- Детские и доп. кровати (по запросу);
- Хранение багажа;
- Завтраки по предзаказу;
- Спортзал в десяти минутах езды;
- Экскурсия по конному клубу;
- Уроки верховой езды;
- Парковка;
- Детская площадка.

Номерной фонд Golden Horse Hotel включает 22 комфортных номеров различной категории, 12 уютных студий (вилл А-Frame) и 4 апартаментов (банных дома). Номера оборудованы современной красивой мебелью, ЖК телевизором с большой диагональю, доступом к сети Интернет, сейфом. Во номерах основного корпуса имеются балконы с видами на благоустроенную территорию. Ванные комнаты отделаны мрамором. Гостям предлагаются профессиональный фен, тапочки, халат, банные принадлежности и аксессуары в ассортименте. Все номера снабжены системой климат-контроля с индивидуальным управлением. Безопасность постояльцев и сохранность их багажа обеспечивается электронными замками на дверях номеров, на территории отеля и прилегающей к нему территории ведется круглосуточное видеонаблюдение. Проживание одного ребенка до 3 лет (включительно) в номере с родителями без предоставления дополнительной кровати предоставляется бесплатно.

At your service:

- 12 different categories of rooms, 12 cottages and 2 bath houses;
- Round-the-clock reception service;
- Restaurant;
- Conference hall;
- Access to the Internet via Wi-Fi;
- Safe-box in every room;
- Cribs and extra beds (on request);
- Baggage check;
- Breakfasts on request;
- Gym Fitness Studio within 10 minutes distance ride from the hotel;
- Tour of the equestrian club;
- Riding lessons;
- Parking;
- Playground for children.

Room inventory of Golden Horse Hotel includes 22 comfortable rooms of different categories, 12 cozy studios (A-Frame villas) and 4 apartments (bath houses).

The rooms are equipped with modern fancy furniture, wide screen LCD TV set, Internet access and safe-box. All rooms have excess to terraces with picturesque views of the landscaped space. All bathrooms are marble finished. Our hotel offers the guests professional hairdryer, slippers, bathrobes and other bathroom accessories in a large assortment. All rooms are equipped with climate control system with individual control. Security and safety of the guests and their baggage is provided by electronic room door locks, round-the-clock video surveillance is carried out on the territory of the hotel. Accommodation of one child up to 3 years old (including) in the room with parents without provision of extra bed is free of charge.

Служба приема и размещения +79889526776
346842, Россия, Ростовская обл.

Неклиновский район, с. Новобессергеновка
Проезд Конюшенный, 102

(Front service +79889526776

Russian Federation, Rostov Region,
Neklinovsky district, Novobessergenevka
village, Konyushenny Passage, 102)

GOLDEN HORSE



golden.horse.ksk@gmail.com
golden.horse.rest@gmail.com

Номера первой категории «Стандарт»

Стандарт – двухместный номер в гостинице, состоящий из одной жилой комнаты с одной/двумя кроватями, с полным санузлом (ванна/душ, умывальник, унитаз), рассчитанный на проживание одного/двух человек.

В набор мебели входит кровать размера Queen Size(180x200) или две одноместные кровати (90x200), журнальный столик, два мягких кресла и гардероб, бытовая техника — телевизор, чайник . В ванной комнате есть фен, косметический набор и комплект полотенец, а также халаты и тапочки.

Ванна оборудована современной сантехникой, кровати застелены натуральным хлопчатобумажным постельным бельем. Номер оборудован системой климат-контроля. Площадь номера 30 кв. м., балкон.

Номера первой категории «Улучшенный стандарт»

Отличается большей площадью. В набор мебели входит кровать размера Queen Size (180x200) или две одноместные кровати (90x200), журнальный столик, два мягких кресла и гардероб, бытовая техника — телевизор, чайник. В ванной комнате есть фен, косметический набор и комплект полотенец, а также халаты и тапочки.

Ванна оборудована современной сантехникой, кровати застелены натуральным хлопчатобумажным постельным бельем. Площадь номера 30 кв. м., просторная лоджия.

Rooms of the first category "Standard"

Standard is a double room in a hotel, consisting of one living room with one/two beds, with a full bathroom (a bath/shower, washbasin, toilet), intended for one/two people.

The set of furniture includes a Queen size bed (180x200) or two single beds (90x200), a coffee table, two armchairs and a wardrobe, household appliances, namely a TV set, a kettle. There are a hairdryer, a cosmetic set and a set of towels, as well as bathrobes and slippers in the bathroom.

The bathroom is equipped with modern fixtures, the beds are made with natural cotton linen. The room is equipped with a climate control system. Room size is 30 sq. m., balcony.

Rooms of the first category "Superior Standard"

This room is characterized by a larger area. The furniture set includes a Queen Size bed (180x200) or two single beds (90x200), a coffee table, two armchairs and a wardrobe, household appliances, namely a TV set, a kettle. There are a hairdryer, a cosmetic set and a set of towels, as well as bathrobes and slippers in the bathroom.

The bathroom is equipped with modern fixtures, the beds are made with natural cotton linen.

The room is equipped with a climate control system. The room size is 30 sq. m., a spacious loggia.

Служба приема и размещения +79889526776
346842, Россия, Ростовская обл.

Неклиновский район, с. Новобессергеновка
Проезд Конюшенный, 102

(Front service +79889526776

Russian Federation, Rostov Region,
Neklinovsky district, Novobessergenevka
village, Konyushenny Passage, 102)

GOLDEN HORSE



golden.horse.ksk@gmail.com
golden.horse.rest@gmail.com

Номера высшей категории «Джуниор Сьюит»

Однокомнатный номер, рассчитанный на проживание одного/двух человек с планировкой, позволяющей использовать часть помещения в качестве гостиной/столовой/кабинета. В набор мебели входит кровать размера Queen Size (180x200) или две одноместные кровати (90x200), журнальный столик, два мягких кресла и гардероб, бытовая техника — телевизор, чайник. В ванной комнате есть фен, косметический набор и комплект полотенец, а также халаты и тапочки. Кровати застелены натуральным хлопковым постельным бельем. Номер оборудован системой климат-контроля. Площадь номера 33 кв. м., просторная лоджия с видом на конкурное поле.

Номера высшей категории «Люкс»

Номер, состоящий из двух жилых комнат (гостиной и спальни), рассчитанный на проживание одного/двух человек. В набор мебели входит кровать размера Queen Size (180x200), журнальный столик, два мягких кресла и гардероб, бытовая техника — телевизор, чайник. В ванной комнате есть фен, косметический набор и комплект полотенец, а также халаты и тапочки. Ванна оборудована современной сантехникой, кровати застелены натуральным хлопковым постельным бельем. Номер оборудован системой климат-контроля. Площадь номера 43 кв. м., просторная лоджия с видом на конкурное поле.

Rooms of the highest «Junior Suite» category

A single room intended for one/two people with a layout that allows to use a part of the room as a living room/dining room/office.

The furniture set includes a Queen Size bed (180x200) or two single beds (90x200), a coffee table, two armchairs and a wardrobe, household appliances, namely a TV set, a kettle. There are a hairdryer, a cosmetic set and a set of towels, as well as bathrobes and slippers in the bathroom.

The bathroom is equipped with modern fixtures, the beds are made with natural cotton linen.

The room is equipped with a climate control system. The room size is 33 sq. m., a spacious loggia with a view of the competition field.

Rooms of the highest «Luxury» category

A room consisting of two inhabited rooms (a living room and a bedroom), intended for one/two people.

The furniture set includes a Queen Size bed (180x200), a coffee table, two armchairs and a wardrobe, household appliances, namely a TV set, a kettle. There are a hairdryer, a cosmetic set and a set of towels, as well as bathrobes and slippers in the bathroom.

The bathroom is equipped with modern fixtures, the beds are made with natural cotton linen.

The room is equipped with a climate control system. The room size is 43 sq. m., a spacious loggia with a view of the competition field.

Служба приема и размещения +79889526776
346842, Россия, Ростовская обл.

Неклиновский район, с. Новобессергеновка
Проезд Конюшенный, 102

(Front service +79889526776

Russian Federation, Rostov Region,
Neklinovsky district, Novobessergenevka
village, Konyushenny Passage, 102)

GOLDEN HORSE



golden.horse.ksk@gmail.com
golden.horse.rest@gmail.com

Номера высшей категории «Студия»

Двухэтажный дом, состоящий из трех комнат (гостиная-кухня и две спальни) и санузла, рассчитанный на проживание до 6-ти человек.

В набор мебели входит две кровати размера Queen Size (180x200), диван, обеденный стол, 4 кресла, 2 пуфа, гардероб, бытовая техника — телевизор, микроволновая печь, чайник и холодильник. В ванной комнате есть фен, косметические наборы, полотенца и тапочки.

Ванна оборудована современной сантехникой, кровати застелены натуральным хлопчатобумажным постельным бельем. Номер оборудован системой климат-контроля. Площадь номера 71 кв. м., Просторная терраса с лежаками и гамаком, индивидуальная беседка. Парковочное место располагается рядом с домом.

Rooms of the highest category "Studio"

A two-storey house consisting of three rooms (living room-kitchen and two bedrooms) and a bathroom, designed to accommodate up to 6 people.

The furniture set includes two Queen Size beds (180x200), a sofa, a dining table, 4 armchairs, 2 poufs, a wardrobe, household appliances - TV, microwave, kettle and refrigerator. The bathroom has a hairdryer, cosmetic kits, towels and slippers.

The bathroom is equipped with modern fixtures, the beds are made with natural cotton linen.

The room is equipped with a climate control system.

The room size is 71 sq. m., A spacious loggia with sun beds and a hammock, an individual gazebo. The parking space is located next to the house.

Служба приема и размещения +79889526776
346842, Россия, Ростовская обл.
Неклиновский район, с. Новобессергеновка
Проезд Конюшенный, 102
(Front service +79889526776
Russian Federation, Rostov Region,
Neklinovsky district, Novobessergenevka
village, Konyushenny Passage, 102)

**GOLDEN
HORSE**



golden.horse.ksk@gmail.com
golden.horse.rest@gmail.com

Номера высшей категории «Апартамент»

Двухэтажный дом, состоящий из четырех спальных комнат, гостиной-кухни, двух отдельных санузлов, индивидуальной бани, рассчитанный на проживание до 8-ти человек.

В набор мебели входит четыре кровати размера Queen Size (180x200), диван, обеденный стол, 8 кресел, 1 пуфа, гардероб, бытовая техника — телевизор, микроволновая печь, чайник и холодильник. В ванной комнате есть фен, косметические наборы, полотенца и тапочки.

Ванна оборудована современной сантехникой, кровати застелены натуральным хлопчатобумажным постельным бельем. Номер оборудован системой климат-контроля.

На индивидуальном двореке расположено джакузи с теплой водой, работающее круглый год, а главное преимущество этого номера — баня, рассчитанная на 8 часов парения. Площадь номера 145 кв. м. Парковка находится рядом с домом.

Rooms of the highest category "Apartment"

A two-storey house consisting of four bedrooms, a living room-kitchen, two separate bathrooms, an individual bath, designed to accommodate up to 8 people.

The furniture set includes four Queen Size beds (180x200), a sofa, a dining table, 8 armchairs, 1 pouf, a wardrobe, household appliances — TV, microwave, kettle and refrigerator. The bathroom has a hairdryer, cosmetic kits, towels and slippers.

The bathroom is equipped with modern plumbing, the beds are made with natural cotton linens. The room is equipped with a climate control system.

A year-round Jacuzzi with warm water is located on the private courtyard, and the main advantage of this room is sauna designed for 8 hours of steaming.

The room size is 145 sq. m. Parking is located next to the house.